
Z á p i s n i c a 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 25.5.2020 o 18,00 h v zasadacej miestnosti 

Obecného úradu v Šintave  

 

prítomní: viď prezenčná listina 

bod 1) 
Zahájenie – určenie overovateľov zápisnice 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Bc. Stanislava Režnáková, ktorá 
privítala prítomných poslancov a občanov obce.  Skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je prítomných 8 poslancov z celkového počtu 
9. Ospravedlnený poslanec Ján Šimulčík.  

     Predsedajúca oboznámila prítomných s programom rokovania. Navrhla vyradiť bod č. 4), nakoľko tento 
bol prerokovaný na zasadnutí OZ dňa 21.5.2020. Všetky ostatné body by sa posunuli. 

Hlasovanie za vyradenie bodu č. 4) Oznámenie p. Miroslava Holičku, Šintava 218 o podaní opravného 
prostriedku proti Rozhodnutiu Obecného zastupiteľstva obce Šintava č. 1/2020 – OZ zo dňa 9.3.2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Predsedajúca dala hlasovať za predložený program rokovania.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8, za 8, proti 0, zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Za overovatelia zápisnice určila poslancov OZ Miroslavu Jurašikovú a Romana Matušicu. 

   

bod 2) 

Kontrola plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

     Kontrola plnenia uznesenia z posledných dvoch zasadnutí bola zverejnená na webovom sídle obce a tvorí 
prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpil poslanec Kavoň,  ktorý pripomienkoval uznesenia prijaté  z 21.5.2020 ohľadne 

odpovede k ústavnej sťažnosti, žiada o zaslanie prílohy, ktorá tvorila súčasť odpovede k ústavnej sťažnosti 

všetkým poslancom. Ďalej žiada, aby bolo zaznamenané v zápisnici:  Zásadne nesúhlasím s názorom, že 

materiál, ktorý sa má prerokovať ako riadny bod programu obecného zastupiteľstva, si má poslanec 

vyžiadať uznesením, takýto materiál musí poslanec obdržať včas podľa platného rokovacieho poriadku. 

V rámci rozpravy vystúpili všetci poslanci a starostka obce. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie: 

Uznesenie č. 219 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia 

z predchádzajúcich zasadnutí zo dňa 9.3.2020 a 21.5.2020. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Uznesenie č. 220 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave  poveruje obecný úrad zaslaním prílohy všetkým 

poslancom. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 4 (Csemezová, Kavoň, Matušica, Miklošík), proti 0, zdržal sa 4 (Hanáková, Ištok, Jurašiková, 

Tvarožková) – návrh neprijatý 



bod 3) 

Správy hlavnej kontrolórky obce Šintava 

 

     Správy hlavnej kontrolórky č. 48/2019 a 188/2020, č. 47/2019 a č. 188/2020 boli zverejnené na webovom 

sídle obce a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Kavoň, Jurašiková, hlavná kontrolórka obce JUDr. Štarková. 

     Poslanec Kavoň predložil návrh na uznesenie: poveriť hlavnú kontrolórku skontrolovať uznesenie č. 49-

2019, či je v súlade s platnými právnymi predpismi. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrhy v znení: 

Uznesenie č. 221 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie správy hlavnej kontrolórky 

obce Šintava č. 48/2019 a 188/2020, č. 47/2019 a č. 188/2020.    

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

Uznesenie č. 222 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje hlavnú kontrolórku obce kontrolou 

uznesenia č. 49/2019, či je v súlade s platnými právnymi predpismi. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 4) 

Voľba člena komisie športu 

     Predsedajúca informovala prítomných, že na zasadnutí OZ dňa 9.3.2020 v zmysle uznesenia č. 210 obec 

vyzvala veslársky klub o delegovanie člena do komisie športu. 

     Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 223 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave volí za člena 

komisie športu Petra Šipekyho. 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 5) 

Predloženie čerpania rozpočtu Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava za rok 2019 

     Čerpanie rozpočtu bolo zverejnené na webovom sídle  obce a tvorí prílohu zápisnice. 

Predsedajúca udelila slovo riaditeľke školy Mgr. Zuzane Endelovej, ktorá informovala o čerpaní rozpočtu, 

v rámci rozpravy vystúpil účtovník školy Ing. Mráz, poslanci: Kavoň a Jurašiková. Poslanec Kavoň otázky 

ohľadne čerpania rozpočtu zašle emailom. 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 224 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave berie na vedomie čerpanie rozpočtu Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka 

v Šintave za rok 2019.      

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

 

 

 



Bod 6) 

Prerokovanie žiadosti Základnej školy s materskou školou kráľa Svätopluka Šintava o spolufinancovanie 

dlhodobo nevyhovujúcej situácie časti suterénu školy 

     Predsedajúca udelila slovo riaditeľke školy Mgr. Zuzane Endelovej, ktorá pripravila prezentáciu žiadosti 

s fotografiami aktuálneho stavu vnútorných priestorov školského klubu detí, počítačovej učebne, časti 

chodby v suteréne a vonkajších priestorov školy. 

      Predsedajúca oboznámila prítomných s emailovým návrhom na uznesenie poslanca Šimulčíka, ktorý 

navrhol prijať uznesenie, aby oprava bola uhradená z rezervného fondu a nie z usporených financií školy. 

     V rámci rozpravy vystúpili poslanci: Ištok, Kavoň, ktorý tento návrh podporili. 

 

     Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 225 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave súhlasí s opravou v zmysle žiadosti o spolufinancovanie dlhodobo nevyhovujúcej situácie časti 

suterénu školy vo výške 5 300,- eur bez DPH, ktorá bude hradená z rezervného fondu. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Bod 7) 

Územný plán obce Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020, schválenie návrhu územnoplánovacej 

dokumentácie a návrhu Všeobecne záväzného nariadenia obce Šintava č. 1/2020, ktorým sa mení 

a dopĺňa VZN č. 16/2008, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej dokumentácie ÚPN-O 

Šintava 

 

     Návrh UPN-O Šintava Zmeny a doplnky č. 3/2020, záväzná časť, textová časť, návrh VZN obce Šintava č. 

1/2020, oznámenie o zverejnení a pripomienkovaní návrhu, mapy, vyhodnotenie stanovísk, dôvodová 

správa a návrh na uznesenie boli zverejnené na webovom sídle obce a tvoria prílohu zápisnice. 

     V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková – komisia výstavby nemá výhrady a odporúča schváliť 

predložený návrh. 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 226 v znení: 

1. Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom zasadnutí dňa 25.05.2020 sa oboznámilo so stanoviskom 
Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky a  b e r i e    n a    v e d o m i e   
súhlasné stanovisko Okresného úradu Trnava, odboru výstavby a bytovej politiky č. OU-TT-OVBP1-
2020/019484/Há zo dňa 20.04.2020 k predloženému návrhu územnoplánovacej dokumentácie 
Územný plán obce Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 227 v znení: 

2. Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom zasadnutí dňa 25.05.2020 prerokovalo  Vyhodnotenie 
stanovísk a pripomienok z procesu prerokovania návrhu územnoplánovacej dokumentácie Územný 
plán obce Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020 a   s c h v a ľ u j e  Vyhodnotenie stanovísk 
a pripomienok z procesu prerokovania návrhu územnoplánovacej dokumentácie Územný plán obce 
Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020. 

 



Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 228 v znení: 

3. Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom zasadnutí dňa 25.05.2020 prerokovalo  návrh 
územnoplánovacej dokumentácie Územný plán obce Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020    
s c h v a ľ u j e  Územný plán obce Šintava, Zmeny a doplnky č. 3/2020. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 

Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 

zdržal sa 0 – návrh prijatý 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 229 v znení: 

4. Obecné zastupiteľstvo v Šintave na svojom zasadnutí dňa 25.05.2020 prerokovalo návrh všeobecne 
záväzného nariadenia, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územnoplánovacej dokumentácie  a              

u z n á š a  sa na Všeobecne záväznom nariadení obce Šintava č. 1/2020, ktorým sa mení a dopĺňa 

Všeobecne záväzné nariadenie č.16/2008, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť 
územnoplánovacej dokumentácie Územný plán obce Šintava. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh prijatý 
   
Bod 8) 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2020 Štatút obecného kronikára 

 

     Návrh nariadenia bol zverejnený na webovom sídle a tvorí prílohu zápisnice. V rámci rozpravy vystúpil 

poslanec Kavoň. 

 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 230 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Všeobecne 

záväzné nariadenie obce Šintava č. 2/2020 Štatút obecného kronikára. 

 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 9) 

Rôzne došlé žiadosti: 

     

9-1) Nájom majetku obce – Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 

Predsedajúca informovala prítomných, že zámer prevodu bol zverejnený na úradnej tabuli po dobu 15 dní. 

Hlasovanie za návrh na uznesenie č. 231 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave a) berie  na vedomie 
žiadosť spoločnosti Hrachostav, s.r.o. Šintava 110 o nájom pozemkov (IBV Nad Vŕškom) b) konštatuje že 
sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup nájmu majetku obce z dôvodu hodného 
osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých 
poslancov, pretože  ide o pozemky potrebné k vybudovaniu obslužnej komunikácie a uloženiu 
inžinierských sietí  územia IBV „Nad Vŕškom“.  



 
c) schvaľuje v súlade s §-om 9a, ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších 
predpisov, nájom nehnuteľného majetku,  pozemková nehnuteľnosť nachádzajúca sa v k.ú. Šintava, 
evidovaná Okresným úradom Galanta, katastrálny odbor na LV č. 1 , po novom zameraní ako pozemok 
parcela  č.  517/168 – zastavaná plocha, výmera 120 m2,  parcela registra „C“,  odčlenenú geometrickým 
plánom č. 1-11/2019,  číslo úradného overenia 1606/2019  zo dňa  15.11.2019,  za cenu 72,- €/rok, na 
dobu –doba určitá – maximálne 10 rokov, žiadateľovi: Hrachostav, s.r.o., Šintava 110, 92551 Šintava, IČO 
47 592559. Po kolaudácii bude stavba prevedená do majetku obce. 
 
Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 
9-2) Žiadosť Obce Vinohrady nad Váhom o prevod pozemku 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 232 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 
berie na vedomie žiadosť Obce Vinohrady nad Váhom o prevod majetku, parcela registra „E“ č. 6104, 
ostatná plocha o výmere 540 m2 evidovaný na LV č. 1650 v katastrálnom území Vinohrady nad Váhom. 
Tento rok neuvažujeme s predajom pozemku, nakoľko je schválený prenájom tohto pozemku na obdobie 
jedného roka.  

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh prijatý 
 

9-3) Žiadosť Pavla Krajného, Šintava 95 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 233 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave 

a) berie na vedomie žiadosť Pavla Krajného, Šintava 95 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Šintava, 
b) konštatuje, že sa jedná o prípad pri ktorom sa uplatní výnimočný postup prevodu obce z dôvodu 
hodného osobitného  zreteľa, o ktorom rozhoduje Obecné zastupiteľstvo trojpätinovou väčšinou všetkých 
poslancov, pretože  ide o pozemok, ktorý je dlhodobo využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je 
určený na rozvojové aktivity a výstavbu obce. c) schvaľuje v zmysle §-u 9, ods. 2, písm. a) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, spôsob prevodu nehnuteľného majetku 
uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa – novovytvorená parcela o 
výmere cca 11 m2, odčlenená z parc. č. 517/110, druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie, ktorá je 
evidovaná Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej mape, registrovaná ako parcela 
registra C, ktorá je vo vlastníctve obce na LV č. 1, katastrálne územie Šintava, výmera pozemku bude 
upresnená geometrickým plánom, žiadateľovi: Pavlovi Krajnému, Šintava č. 95. 
 

Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh schválený 3/5 väčšinou všetkých poslancov. 
 

 

9-4) Žiadosť Andreja Szaba, Šintava 638 o vysporiadanie pozemku a jeho odkúpenie 

V rámci rozpravy vystúpila poslankyňa Jurašiková – komisia výstavby navrhuje žiadosť zobrať na vedomie, 

odpredať všetkým ako na susednej parcele rovnakým dielom, navrhuje stretnutie a odkonzultovanie 

žiadosti. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za návrh na uznesenie č. 234 v znení: Obecné zastupiteľstvo 

v Šintave a)berie na vedomie žiadosť Andrea Szaba, Šintava č. 638 o vysporiadanie pozemku a jeho 

odkúpenie, b) odporúča pozemok parc. č. 522/25 iba na  predaj všetkým vlastníkom susednej parc.č. 

522/24 rovnakým dielom ako majú na parc. č. 522/24. 

 

 



Výsledok hlasovania: prítomných 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, 
Tvarožková), za 8 (Csemezová, Hanáková, Ištok, Jurašiková, Kavoň, Matušica, Miklošík, Tvarožková), proti 0, 
zdržal sa 0 – návrh prijatý 
 

 

Bod 10) 

Informácie starostky (ústne) 

 

     Predsedajúca informovala prítomných o záležitostiach, ktoré sa je podarilo vybaviť za posledné 

obdobie: 

-  Informácie ohľadne zariadenia opatrovateľskej služby, opatrenia realizované v súvislosti s ochorením 

COVID 19, zariadenie uzavreté od 7.3.2020, test negatívny pri všetkých otestovaných zamestnancoch aj 

obyvateľoch zariadenia, nová zamestnankyňa poverená riadením, 

- informácia o zasadnutí krízového štábu, 

- podaný projekt na obnovu obecného rozhlasu, 

- podaný projekt na obnovu knižnice, 

- zrealizovaná výmena svietidiel na ul. Dlhej 

- informácia o výsledku rokovania so SSC, sú ochotný zaplatiť za odvodnenie Nitrianskej cesty,  

- informácia ohľadne opravy prečerpávačky,  

- informácia ohľadne dvoch výtlkov na miestnej komunikácii -  Čurgov  a Priemstav, 

- poďakovanie spoločnosti Hrachostav za úpravu brehu „Šalanka“, 

- projekt zelené obce, budú vysadené stromy, 

- rozšírenie kamerového systému o kamery na skládke zeleného odpadu, 

- začala sa montáž kamier k veslárskemu klubu, 

- svetlo z billboardu, ktorý je pri vchode do obce premiestnené na vežu,  

- osadená tabuľa „slepá ulica“ pri zariadení opatrovateľskej služby, osadené zrkadlo na Rozmarínovej ul.,  

- oprava a otvorenie detského ihriska na námestí, denne sa ihrisko dezinfikuje, 

- informácia o veslárskom klube,  zhotovený geometrický plán „Hangáru“ a následne zápis do majetku obce, 

- informácia ohľadne zastaveného priechodu pri lodenici z dôvodu rýchlo jazdiacich štvorkolkárov a pod., 

tabuľu súkromný pozemok neosadila obec. 

 

Bod 11) 

Interpelácia poslancov 

       V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci: 

- poslanec Matušica – sa informoval kedy bude zrealizovaný bezbarierový prechod pre chodcov na 

Nitrianskej ulici,  

- poslankyňa Jurašiková – informovala sa na Okresnom úrade, odbor dopravy, u p. Remiš, ktorý 

povedal, že je  v kompetencii obce realizácia bezbariérového prechodu pre chodcov, doporučuje 

osloviť p. Halabrínovú zo spoločného stavebného úradu, vyžiadať písomné stanovisko z Okresného 

úradu. 

- starostka obce odpovedala, že danú situáciu rieši so slovenskou správou ciest. 

- poslanec Matušica – na základe požiadavky občanov navrhol vyzvať firmy Vohlárik a Karovič, ktoré 

manipulujú so sypkými materiálmi a spôsobujú vysokú prašnosť obci, aby zabezpečili zníženie 

prašnosti.  

- poslankyňa Jurašiková – navrhla zvolanie štátneho stavebného dohľadu, občanov, všetky inštitúcie, 

aby sa vyjadrili k navezenému stavebnému odpadu u p. Vohlárika, je to tam totálne zdevastované. 



- poslankyňa Tvarožková – navrhla miestnu komunikáciu pri hrádzi pozametať strojom, je tam 5 cm 

hrubá vrstva prachu, ďalší návrh na zníženie rýchlosti, alebo zabránenie prejazdu veľkým autám pri 

hrádzi. 

- poslanec Matušica – občania sú spokojní so SMS rozhlasom, problémy majú občania s obecným 

rozhlasom na ulici Nad Váhom, treba to doriešiť. Starostka odpovedala, že je podaný projekt na obnovu 

rozhlasu. 

- poslanec Matušica – navrhol stavebnej komisii pozrieť miestne komunikácie v obci, zistiť, ktoré treba 

opraviť, starostka povedala, že doporučuje dodržať schválený plán opráv miestnych komunikácií. 

- poslankyňa Jurašiková – sa informovala na osadenie značky zákaz vjazdu, kvôli prechodu kamiónov 

cez ulicu Stará Nitrianska, ďalšia informácia sa týkala drte, ktorá sa použila na ceste na bagroviská, či 

bola na to určená. Starostka odpovedala, že bola čiastočne určená aj na to. 

- poslanec Kavoň – mám tri dotazy: 1. informácia ako prebieha korona na úrade, starostka už 

zodpovedala v predchádzajúcom bode, 2. poslanci by sa mali starať nielen o materiálne veci, ale aj 

o vzťahy v obci, aby sa vytvárala atmosféra spolunažívania, aby sme si žili v spokojnosti, a v tej súvislosti  

čo sa týka telefónu sa chcem ospravedlniť p. Holičkovi a všetkým dotknutým osobám, ak sme im 

spôsobili problém a ujmu. 3. písala mi pani Adamčová  v súvislosti so spoločnosťou GM Caffe, obe 

strany sa nachádzajú  v rokovacej miestnosti, tak to nechám do diskusie. 

 

 

Bod 12) 

Diskusia 

          V rámci diskusie vystúpila Ing. Silvia Adamčová – ktorá sa sťažovala na rušenie nočného kľudu na 

námestí spoločnosťou GM Caffe. Diskusia k sťažnosti: Anna Molnárová, Ing. Silvester Adamča, Jana 

Javorová. Návrh poslanca Kavoňa aby sa dohodlo stretnutie všetkých zúčastnených na obecnom úrade.  

V rámci ďalšej diskusie vystúpil p.  Horáček – pripomienkoval stavebné práce na optike v obci, pri bytovke 

na parkovisku, na uliciach Pivovarská a Hradná všetko rozkopané veľmi dlhú dobu, ďalšia pripomienka sa 

týkala opilovania stromu pri bytovke. 

 

 

Bod 13)  

Z á v e r     

          Záverom predsedajúca poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová 

 

       Bc. Stanislava Režnáková, starostka obce 

 

 

 

 

 


